
Sulechów, 6 czerwca 2022 r. 

 

 

Protokół nr BR.152.1.2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wnioksów i petycji w dniu 6 czerwca 2022 r. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sulechowie w czasie posiedzenia w dniu 

6 czerwca 2022 r. w głosowaniu jawnym jednogłośnie uznała petycję Zdunów Polskich w sprawie 

naprawy programu ochrony powietrza odnoszącej się bezpośrednio do Uchwały Nr XXII/323/20 

Sejmiku Województwa Lubuskiego z dnia 7 września 2020 r. w sprawie uchwalenia Programu ochrony 

powietrza dla strefy lubuskiej wraz z planem działań krótkoterminowych za zasadną. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Stanisław Kaczmar, Piotr Miszkiewicz, Elżbieta Krystyna Musiałek, Wojciech Szefner, Roman 

Wilczyński 

Głosowanie zakończono w dniu: 6 czerwca 2022, o godz. 10:23 

Komisja przyjęła stanowisko, iż przedmiotowa petycja jest zasadna w aspekcie promowania 

gazu przez zapisy Programu ochrony powietrza. Gaz, paliwo kopalne, promowany jest kosztem drewna 

będącego odnawialnym i ekologicznym źródłem energii. Komisja zwraca uwagę, iż skutkiem przyjętych 

przepisów jest pozbawienie mieszkańców możliwości ogrzewania domów produktami przetwarzania 

biomasy drzewnej i skazanie ich na monopol dostawcy paliw kopalnych, co przy obecnej sytuacji 

ekonomicznej i geopolitycznej naraża mieszkańców na drastyczny wzrost kosztów ogrzewania. Komisja 

stoi na stanowisku, iż Uchwałę Nr XXII/323/20 Sejmiku Województwa Lubuskiego z dnia 

7 września 2020 r. w sprawie uchwalenia Programu ochrony powietrza dla strefy lubuskiej wraz 

z planem działań krótkoterminowych należy zrewidować zwłaszcza pod kątem kosztów jakie w wyniku 

jej zapisów poniosą mieszkańcy województwa. 


